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Greenpeace rekent op neen-stem tegen ggo-
aardappel
nieuws

De Europese landbouwministers bespreken de goedkeuring van vier genetisch
gemodificeerde maïssoorten én van de gemodificeerde aardappel van BASF die eerder al
ophef veroorzaakte. Greenpeace roept federaal landbouwminister Sabine Laruelle op om
op het rode knopje te drukken omdat de aardappel genen zou bevatten die resistent zijn
tegen bepaalde antibiotica. In oktober waren de Europese experts hopeloos verdeeld over
dit dossier, zodat de hete aardappel allicht zal doorgeschoven worden naar de EU-
Commissie.
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De Europese landbouwministers buigen zich maandag over de toelating van vier genetisch
gemodificeerde maïssoorten én de gemodificeerde aardappel van BASF die eerder al ophef
veroorzaakte. Greenpeace roept federaal landbouwminister Sabine Laruelle op om op het rode
knopje te drukken omdat de aardappel genen zou bevatten die resistent zijn tegen bepaalde
antibiotica. In oktober waren de Europese experts hopeloos verdeeld over dit dossier, zodat de hete
aardappel allicht zal doorgeschoven worden naar de EU-Commissie.
De genetisch gewijzigde aardappel EH92-527-1, ook Amflora genoemd, verhit al enige tijd de
gemoederen in de EU-instellingen. De aardappel werd in eerste instantie gemanipuleerd om meer
zetmeel op te brengen, wat onder meer gebruikt kan worden in de papierproductie en de
textielnijverheid. BASF wil de resterende pulp echter ook gebruiken in veevoeder.
De Europese Voedselautoriteit EFSA ziet geen graten in de gemodificeerde aardappel, maar zowel
het Europees Geneesmiddelenbureau als de Wereldgezondheidsorganisatie denken daar anders over.
Dat heeft veel met de aanwezigheid van het npt-II gen in de aardappel te maken dat resistentie tegen
de antibiotica kanamycine en neomycine kan veroorzaken. In sommige wetenschappelijke kringen is
men van mening dat het EFSA de gevolgen daarvan heeft onderschat. Ook hield het EFSA geen
rekening met het feit dat de BASF-aardappel ook als dierenvoeder gebruikt kan worden en bijgevolg
in de voedselketen kan terechtkomen.
Volgens Greenpeace had het bewuste merkergen volgens de Europese regels al sinds 2004 verboden
moeten zijn. De milieuorganisatie wijst er ook op dat BASF het gen makkelijk had kunnen weghalen
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voor de aardappel in productie ging, "maar het bedrijf vertikte dit om tijd en geld te sparen".
Campagnemedewerker Karen Janssens noemt een eventuele goedkeuring onwettig en
onverantwoord. "Geen zinnig mens loopt het risico om de resistentie tegen antibiotica bij mensen en
dieren te verhogen en de behandeling van allerlei ziektes in het gedrang te brengen", luidt het.
Volgens EuropaBio, de Europese brancheorganisatie van biotechnologiebedrijven die de komst van
de BASF-aardappel toejuicht, is de goedkeuring van groot belang voor de sector. Europa zal zijn
sterke positie op de (aardappel)zetmeelmarkt daardoor kunnen behouden en de concurrentie vanuit
andere continenten aankunnen.(KS)

VILT vzw
Bd Simon Bolivar 17 
1030 Schaerbeek

Contact
T • 0473 59 41 39 
M • info@vilt.be

Volg ons op:
 screenreader.visit us on our facebook page: https://www.facebook.com/vilt.nieuws/
 screenreader.visit us on our twitter page: https://twitter.com/vilt_nieuws
 screenreader.visit us on our linkedin page: https://www.linkedin.com/company/vilt-vzw/
 screenreader.visit us on our instagram page: https://www.instagram.com/vilt.nieuws

https://www.whoownsthezebra.be/
https://vilt.be/nl/privacy-beleid
https://vilt.be/nl/copyright-gebruik
https://vilt.be/nl/cookies
tel:0473594139
mailto:info@vilt.be
https://www.facebook.com/vilt.nieuws/
https://twitter.com/vilt_nieuws
https://www.linkedin.com/company/vilt-vzw/
https://www.instagram.com/vilt.nieuws

